



**Dear member,**

I would like to say “thank you”. Thank you for the trust you have placed in me over the past four years and thank you for expressing your confidence in me for the next two years.

At the Spring Jamboree in Taucha, my colleagues and I were all reelected. I would like to thank my previous team for the past years of cooperation and look forward to working with the team that has now been elected.

There is still so much to do, so many important topics to deal with and projects to organize. We would be delighted to have your support for this. These include the restructuring of the youth team, the “Lotsen” issue and other topics.

If you are interested in any of these topics and/or would like more information, please get in touch with me at [president@eaasdc.eu](mailto:president@eaasdc.eu) or at [support4members@eaasdc.eu](mailto:support4members@eaasdc.eu).

Just as spring has started, let's start into the future: together, for each other and with each other. For our hobby, for our community. I am still inspired by our motto:

**President**

Claudia Kloid

Rosmarinstraße 68a, 33106 Paderborn

Tel: +49 173/864 6279

E-Mail: [president@eaasdc.eu](mailto:president@eaasdc.eu)

**Liebes Mitglied,**

ich möchte „Danke“ sagen. Danke für das Vertrauen in den letzten vier Jahren und Danke dafür, dass die Mitgliedschaft mir auch für die kommenden zwei Jahre euer Vertrauen ausgesprochen hat.

Auf dem Spring Jamboree in Taucha wurden meine Kolleginnen und Kollegen und ich im Amt bestätigt. Ich danke meinem bisherigen Team für die vergangenen Jahre der Zusammenarbeit und freue mich auf die Zusammenarbeit mit dem jetzt gewählten Team.

Es gibt noch so vieles zu tun, so wichtige Themen zu behandeln und Projekte auf die Beine zu stellen. Hierfür würden wir uns über Unterstützung aus Euren Reihen freuen. Hier sind unter anderem die Youth-Team-Neustrukturierung und das Lotsen-Thema, aber auch andere Themen zu nennen. Falls Du Dich für eines dieser Themen interessierst und/oder hierzu Informationen haben möchtest, melde Dich gerne bei mir unter [president@eaasdc.eu](mailto:president@eaasdc.eu) oder unter [support4members@eaasdc.eu](mailto:support4members@eaasdc.eu).

So wie das Frühjahr jetzt gestartet ist, lass uns in die Zukunft starten: Gemeinsam, füreinander und miteinander. Für unser Hobby, für unsere Gemeinschaft. Nach wie vor trägt mich der Gedanke an unser Motto:

Friendship is a Dancer's greatest Reward.

Let's act according to this motto. Be part of it too!

Best regards

Claudia Kloid  
President EAASDC e.V.

Friendship is a Dancer's greatest Reward.

Lass uns nach diesem Motto handeln. Sei auch Du dabei!

Lieben Gruß

Claudia Kloid  
Präsidentin EAASDC e.V.

